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Sitno dnia, 20 maja 2022 r. 

ST.0002.VIII.42.2022 

 

Protokół Nr XLII/2022 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 20 maja 2022 r. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022 (300), 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2029 (301). 

6. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy. 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

3. Roksana Natalia Kotarska - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Grażyna Małgorzata Blaszka 

5. Tomasz Ożga 

6. Adam Mazurek  

7. Leszek Krzysztof Kozak  

8. Violetta Iwona Wiech 

9. Radosław Kwapisz  

10. Krzysztof Zwolak  

11. Tomasz Gąsior 

12. Lech Brzozowski  

13. Krzysztof Blaszka 

14. Jan Andrzej Ryszczuk 

15. Kamil Pyś 
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Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady 

XLII Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana 

Krzysztofa Senia, Sekretarz Gminy Panią Agnieszkę Grzesiuk, Panią Skarbnik Marzenę 

Futyma Sawicką, Panią Alicję Szopa p.o. Kierownik GOPS, Pana Krzysztofa Prokopowicza                

i Radnych. 

Na Sali obrad obecnych jest 15 Radnych. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 15 Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pani Grażyna Blaszka, Pan Kamil Pyś, Pan Lech Brzozowski. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                  

i wniosków głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciwnych – 0, nieobecnych –             

0, nieoddanych - 1. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr XLII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 20 maja 2022 r. (2).  

Komisja została powołana. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

 

Na Sali obrad 15 Radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał czy występują uwagi do protokołu? 

Brak uwag.  

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji nr XLI/2022 z dnia                      

22 kwietnia 2022 r. został dostarczony razem z materiałami na sesję.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad sesji z dnia 22 kwietnia 2022 r. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr XLI/2022 Rady 

Gminy Sitno z dnia 20 maja 2022 r. (3).  

Protokół został przyjęty. 
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Ad.4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Brak uwag. 

 

Ad.5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał:  

 

1. Uchwała Nr XLII/300/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 20 maja 2022 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych - 0. 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr XLII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 20 maja 2022 r. (5a). 

 

2. Uchwała Nr XLII/301/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 20 maja 2022 r. 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2029 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0,                   

nieobecni –0. 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr XLII/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 20 maja 2022 r. (5b). 
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Ad.6 

Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 

  

Prezes Zarządu Oddziału Gminnego OSP RP w Sitnie Pan Adam Mazurek przedstawił 

informacje na temat ochrony przeciwpożarowej. 

 

Ad.7 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Wójt przedstawił następujące tematy: 

1) Nabycie działki 1110/3 w Sitnie z przeznaczeniem pod budowę oczyszczalni ścieków, 

2) 29 kwietnia br. otwarcie ofert na przebudowę ciągu 2 dróg gminnych nr 110705L oraz            

nr 110703L (Horyszów Polski – Karp) tworzących łącznik drogi krajowej nr 74 z drogą 

powiatową o długości 3137,50 m wygrała firma Sadlik 2.538.533,38 zł. 

3) Trwa budowa drogi Łapiguz – Miączyn całkowity koszt około 23 000 000 zł. 

4) Realizacja budowy drogi Sitno – Jarosławiec koszt około 5 000 000 zł. 

5) Droga Horyszów Polski – Karp koszt około 2 600 000 zł. 

6) Kanalizacja Sitna – gmina otrzymała około 5 000 000 zł z Polskiego Ładu. 

7) Fotowoltaika – gmina otrzymała około 5 000 000 zł z Polskiego Ładu. 

8) Inwestycje wodociągowo – kanalizacyjne około 6 000 000 zł z Polskiego Ładu. 

9) Oświetlenie uliczne około 1 000 000 zł – aneks w zakresie dodania dodatkowych puktów 

oświetlenia ulicznego. 

Łącznie gmina Sitno otrzymała około 47 000 000 zł. Do wspomnianych środków 

gmina musi dołożyć środki własne. Należy dołożyć środki finansowe do 2 dróg powiatowych 

wkład własny w wysokości około 2 800 000 zł, około 500 000 zł do drogi Horyszów Polski – 

Karp. Kolejne wnioski będą składane na drogi z programu FDS. Jeżeli wnioski przejdą                   

to gmina będzie miała problem z wkładem własnym. Z uwagi na rosnącą inflację ciężko jest 

zmieścić się w kwotach otrzymanych na inwestycje z Polskiego Ładu. Nawiązał do ofert 

które wpłynęły na budowę sieci kanalizacji sanitarnej wraz  z oczyszczalnią biologiczną                

w miejscowości Sitno - złożono dwie oferty: TAYLOR Sp. z o.o. – 10 792 262,65 zł; Zakład 

Remontowo-Budowlany w Zamościu Adam Kustra – 9 471 000,00 zł, po raz kolejny będzie 

ogłaszany przetarg. W planie jest 5 000 000 zł. Dodał, że można nie przystąpić do realizacji 

przydomowych oczyszczalni ścieków, ale zaznaczył, że mieszkańcy składają wnioski. Jeżeli 

nawet zrezygnowano by z kanalizacji w Jarosławcu to i tak 500 000 zł zabraknie do 

kanalizacji w Sitnie. Liczy, że ogólna subwencja z budżetu Państwa wzrośnie wzorem 

poprzedniego roku. Odnośnie fotowoltaiki dodał, że dwa razy występował z próbą 

aneksowania w sprawie dopisania osób z listy rezerwowej do głównej listy z 2019 r. Liczy na 

to, że zasady jeszcze się zmienią. Odnośnie przydomowych oczyszczalni ścieków                        

w regulaminie podjętym przez Radę Gminy będzie zawarte ich finansowanie. Na razie osoby 

chętne się zapisują. Jest za tym, żeby wykonać kanalizację Sitna, co więcej 2/3 mieszkańców 

jest również za jej wykonaniem. 
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10) Złożono wniosek do LGD Ziemia Zamojska na dofinasowanie działania pod nazwą 

Rekreacyjne i turystyczne zagospodarowanie miejscowości Horyszów Polski oraz Boży 

Dar - szacowana kwota całkowita 325.640,00 zł dofinansowanie 207.204,00 zł. 

11) Trwają prace z budową drogi w miejscowości Cześniki – Kolonia. 

12) Zakończono budowę drogi w miejscowości Cześniki o nr 116277L – 407 m. 

13) Rozwieziono w ostatnim czasie kliniec, gruz – m. Rozdoły i inne miejscowości. 

14) Trwają prace związane z utrzymaniem chodników, przystanków. 

15) Wiaty przystankowe. 

16) Odbyły się zebrania sołeckie dot. zmian funduszu sołeckiego. 

17) Wpływają wnioski w zakresie przydomowych oczyszczalni ścieków. 

18) Ogłoszony przetarg na sprzedaż działki gminnej w Jarosławcu - 15 arów. 

19) 18 i 19 maja br. odbyły się konkursy na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Cześnikach                   

i Dyrektora Zespołu Szkół w Sitnie. 

20) Spotkanie związane z wystawą Rolniczą w Sitnie. 

21) Sesja sołtysów -  27 maja 2022 r. godz. 10.00 

 

Ad. 7 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

 Pan Radosław Kwapisz zapytał gdzie się składa podania na przydomowe 

oczyszczalnie ścieków? 

 Pan Wójt odpowiedział, że na sekretariacie. Zaproponował, żeby napisać informację               

o chęci wzięcia udziału w projekcie. 

 Pan Leszek Kozak zaproponował lustrację drogi Kornelówka, Kornelówka – Kolonia. 

Poinformował, że Nadleśnictwo poprzez zewnętrzną firmę buduje drogę przez las. Jest 

postawione ograniczenie tonażu, samochody ciężarowe nie zważają na ograniczenie tonażu 

niszcząc drogę. Dodał, że nikt im nie broni jeździć ale powinni to co popsuli przywrócić do 

poprzedniego stanu. 

 Pan Przewodniczący oznajmił, że wpłynęły protesty, pisma od mieszkańców                      

w sprawie sprzeciwu niszczenia drogi. 

Pan Wójt wtrącił, że zostało wprowadzone ograniczenie tonażowe jest ustalona 

organizacja ruchu. Wspomniana droga jest wąska nie ma chodnika. Powtórzył, że nie ma 

zezwolenia zarządcy drogi na przejazd samochodami ciężarowymi. Dodał, że są to tysiące ton 

piasku kamienia, proponował inną drogę w Kolonii Sitno, która prowadzi w to samo miejsce. 

Zaznaczył, że jeżeli ciężki sprzęt nadal będzie nią jeździł to ją bardzo szybko zniszczy. Koszt 

naprawy drogi szacuje się na ok. 1 000 000 zł. 

Pan Przewodniczący zapytał co na to radca prawny? 

Pan Wójt oznajmił, że jest to kwestia skierowania sprawy do sądu. Jako Wójt może 

zostać podciągnięty do odpowiedzialności za to, że nie jest zachowane bezpieczeństwo dla 

uczęszczających turystów, dzieci, ponieważ po danej drodze jeżdżą 40 tonowe samochody 

ciężarowe. Ze strony Urzędu występuje wymiana pism, zmiana organizacji ruchu została 

pozytywnie zaopiniowana. Został ustawiony znak do 5t. 
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Pani Roksana Kotarska jest zdania, żeby wysłać pismo do Komendanta Policji 

wyjaśniające, że wykonawca drogi nie ma pozwolenia zarządcy.  

Pan Wójt oznajmił, że nie zwracał się, stwierdził, że jeżeli stoi znak ograniczenia 

nośności to powinno się do tego stosować. Rozmawiał z Nadleśniczym, który przyznał rację 

Wójtowi, że na teren budowy ich drogi można dojechać drogami pobocznymi. Nadleśnictwo 

nie nakazuje wykonawcy przejazd przez tą drogą. Urząd Gminy zarzucany jest pismami                

w zakresie udostępniania informacji publicznej dot. znaku, drogi, organizacji ruchu itp.  

Pani Roksana Kotarska zapytała czy jest możliwe złożenie sprawy o odszkodowanie              

i wygrania sprawy? 

Pan Wójt odpowiedział, że trudno jest na to pytanie udzielić odpowiedzi to sąd 

decyduje, ale prawdopodobnie nie będzie wyjścia. Powołany zostanie biegły sądowy który 

oceni szkody, straty przygotuje dokumentację fotograficzną. Sprawa będzie mogła trwać 

nawet kilka lat, a w tym czasie mieszkańcy nie będą mogli jak dojechać do domu. 

 Pan Jan Ryszczuk podziękował za pomoc w zorganizowaniu Dnia Strażaka. 

 Pan Kamil Pyś poprosił o utwardzenie dróg koło Pana B. Prowadził rozmowy                    

w sprawie zasypania części rowu i ułożenia płyt wzmacniających jego pobocze. 

 Pan Wójt oznajmił, że zamówione zostały płyty yomb dla Stanisławki – 261 szt., 

Horyszowa Polskiego – 279 szt. Za te kwoty które wynikają z funduszu sołeckiego. Na tą 

chwilę gmina nie jest w stanie dołożyć do większej ilości płyt. Odnośnie rowu przy drodze w 

Sitnie zaproponował właścicielowi działki przyległej do drogi, żeby odsprzedał jej 2-3m, żeby 

poszerzyć drogę, ale właściciel nie wyraził zgody. Oznajmił, że rowu nie będą zasypywać bo 

sąsiedzi się nie zgadzają, dlatego bo woda w trakcie ulewy może ich podtopić. Postarają się 

na drodze ułożyć płyty i może to w jakiś sposób pomoże. 

Pan Leszek Kozak poprosił o poprawę drogi materiałem kamiennym w jego 

miejscowości. 

Pan Wójt oznajmił, że w miarę możliwości zostanie to wykonane, ale dopiero gdy 

będzie wywożony materiał kamienny z m. Karp. Ogłoszony został przetarg na budowę drogi                         

w m. Rozdoły i Boży Dar – Kliny. 

Pan Tomasz Gąsior oznajmił, że tych płyt nie wyjdzie nawet dwa samochody, a była 

rozmowa o 4 samochodach. W poprzednim roku zostało 2 000 zł. Płyty można było zamówić 

w styczniu wtedy na pewno byłyby o 15 zł tańsze na sztuce niż teraz. Fundusz sołecki był na 

ten rok przyznany we wrześniu. 

Pan Wójt odpowiedział, że gmina nie może wszystkich inwestycji wykonać                      

w styczniu. Muszą być środki na koncie żeby złożyć zamówienie. 

Pan Tomasz Gąsior poinformował, że z kierownikiem rozmawiał, prosił go, żeby 

zostały zamówione i teraz  zapytał kto na tym stracił? 

Pan Wójt oznajmił, że płyta na szt. podrożała o 12 zł.  

Pan Tomasz Gąsior dodał, że poprzednie były kupowane po 38 zł. Rozmowy trwały 

na temat drogi między Panem Piotrem B. i Panem J., że wspomniana droga zostanie złożona 

do FOGR-u. Wspomniał o drzewie, które jest w drodze. Właściciel sąsiadującej działki 

twierdzi, że jest to jego drzewo. Podciąć tego drzewa nie chce. 

Pan Wójt oznajmił, że w takim wypadku potrzebny jest geodeta następnie należy 

drogę rozgraniczyć. Podobna sytuacja miała miejsce w m. Cześniki - Kolonia. 
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Pan Tomasz Gąsior odpowiedział, żeby nie porównywać drogi w m. Cześniki, bo na 

jego drodze są 4 m wąwozy. Po deszczu droga jest nieprzejezdna. Jeden z mieszkańców 

nawet się zadeklarował, że podetnie drzewa. Podobnie z płytami na Stanisławce leżą już rok. 

Pan Wójt poprosił o rozsądniejsze planowanie. 

Pan Tomasz Gąsior powiedział, że on nie obiecuje ludziom. 

Pan Wójt oznajmił, że w takim wypadku należałoby zwiększyć zatrudnienie. Można 

też wrócić do sytuacji sprzed ich kadencji, zatrudniane byłyby firmy zewnętrzne, ale na ten 

cel nie ma wyodrębnionych środków z budżetu gminy.  

Pan Tomasz Gąsior rozmawiał z Wójtem i zaproponował wziąć firmę, żeby powyższe 

wykonała. 

Pan Wójt poprosił o zaplanowanie środków na ten cel. 

Pan Tomasz Gąsior poinformował, że jak są środki na inne miejscowości to dlaczego 

na jego nie ma.  

Pan Wójt odpowiedział, że były realizowane inwestycje w miejscowości Stanisławka 

np: został wykonany asfalt drogowy. Dodał, że Radni nie stwarzali problemów w związku                   

w powyższą inwestycją. Na tą chwilę przekazywane są środki dla miejscowości Rozdoły. 

Zaznaczył, że Pan Tomasz jest też Radnym m. Rozdoły. Projektowana jest droga przez m. 

Rozdoły – m. Dębina. Dodał, że nie można widzieć tylko siebie, ale też i innych. Jeżeli Radni 

dokładają do miejscowości w których Pan jest Radnym to poprosił o to, żeby nie żądać od 

Radnych, żeby dokładali środki co roku do m. Stanisławka. Kolejne inwestycje jakie zostały 

wykonane w m. Stanisławka to otwarcie Domu Senior + w Stanisławce, zwiększenie kursów 

komunikacji, położenie asfaltu, projektowanie drogi Podźródła. Mieszkańcy z Podźródeł 

przyszli z delegacją, że Radny nie reprezentuje m. Rozdół tylko m. Stanisławkę, dzieje się 

tylko na m. Stanisławka a na m. Rozdoły już nie. Dodał, że zakupiony również został 

samochód strażacki. Miała miejsce również kosztowna naprawa wspomnianego samochodu. 

Dodał, że nie powinien mówić, że jest tylko źle. 

Pan Tomasz Gąsior odpowiedział, że nie mówi, że wszystko jest źle. 

Pan Przewodniczący jest zdania, że są realizowane inwestycje w miejscowości 

Stanisławka, a sama miejscowość nie została pokrzywdzona. 

Pan Tomasz Gąsior odpowiedział, że trwały rozmowy na temat położenia płyt                    

w poprzednim roku i do tej pory nie zostało to zrealizowane. 

Pan Wójt odpowiedział, że również korzysta z dróg polnych nie jest zwolennikiem 

poprawy czy robienia dróg przy swoich działkach. Dodał, że tym polem również jeździ 

bardzo często i ma tam swoje działki. Poprosił o wygospodarowanie środków na tą drogę. 

Zdjąć środki z innej drogi na drogę o którą prosi Radny, wtedy Rada podejmie decyzję i to 

wykona.  

Pan Przewodniczący dodał, że tak jak powiedział Wójt należy w jakiś sposób 

przeczekać aż zakończy się ta inflacja. 

Pan Wójt dodał, że na tę chwilę żadna inwestycja nie została wycięta. 

Pan Tomasz Gąsior wspomniał, że on głosował za wszystkimi drogami, czy 

inwestycjami na straże. Irytujące jest to, że te płyty leżą już tyle czasu. Wystarczyłoby 

przyjechać położyć kilka płyt, żeby ta inwestycja powoli się rozpoczęła. Były miesiące                
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w których można było to zrealizować. Zaproponował zmobilizować kierownika albo go 

zmienić. 

Pan Wójt oznajmił, że w tej kadencji zatrudnienie w gminie Sitno spadło a jeżeli 

chodzi o pracowników gospodarczych pozostało na tym samym poziomie. Wyjaśnił ile 

inwestycji jest teraz wykonywane i ile sprzętu dani pracownicy obsługują, żeby je wykonać. 

Pan Adam Mazurek stwierdził, że jeżeli kierownik nie potrafi zarządzać pracownikami 

to dane inwestycje nie zostaną zrealizowane. Dla przykładu dodał, że przekazywane są mu 

informacje na komisji a realizowane dopiero po miesiącu. Dodał, że mobilizacja powinna być 

z innej strony. 

Pan Adam Mazurek zapytał o popękaną drogę po realizacji budowy światłowodu? 

Pan Wójt poinformował, że zostały wysłane pisma do wykonawców o poprawienie 

tych wykopów i o przestawienie skrzynki w Rozdołach, która koliduje z chodnikiem. 

Pan Adam Mazurek wspomniał o tym, że w m. Czołki była piaskownia i wożone są do 

niej ziemia i śmieci. Mieszkańcy skarżą się, że wywożone są śmieci. Poprosił                                       

o zmobilizowanie właściciela, żeby postawił zakazu wywozu śmieci.  

Pan Wójt oznajmił, że znak był postawiony, było również wysłane pismo do 

właściciela, a i z gminy została wysłana Komisja, która nie stwierdziła, że są tam wywożone 

śmieci. 

Pan Tomasz Ożga zapytał o poprawę terenu po budowie światłowodu, skrzynka 

rozdzielcza jest na jego działce, a powinna być w pasie drogowym. Zapytał również                        

o postawienie przystanek w Bożym Darze w chwili obecnej jest położona rura zasypana 

ziemią. Zapytał czy będzie to w jakiś sposób utwardzone? 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie to utwardzone, zarząd dróg powiatowych obiecał, 

że będzie to realizowane. 

Pan Tomasz  Ożga zapytał o płot który leży przy świetlicy w Bożym  Darze?  

Pan Wójt odpowiedział, że to kolejne zadanie do realizacji.  

Pan Tomasz Ożga zaproponował, żeby niektóre prace zlecać firmom zewnętrzny . 

Pan Wójt odpowiedział, że jest za, tylko poprosił o wygospodarowanie z budżetu 

gminy na to środki. 

Pan Tomasz Ożga dodał, że skoro nie jesteśmy w stanie przerobić tylu zadań to w jaki 

sposób to wykonać. 

Pan Wójt odpowiedział, że skoro Rada Gminy uchwala budżet to prosi                                

o wygospodarowanie 1 000 000 zł na usługi zlecone.  

Pan Tomasz Ożga zapytał, czy pracownicy nie mogliby zweryfikować prac odnośnie 

światłowodów. Są stawiane słupy na podwieszenie kabla światłowodowego w pasie 

drogowym dróg gminnych. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli są w pasie drogowym dróg gminnych to prosi                    

o zgłoszenia, ponieważ inwestor musi otrzymać zgodę gminy.  

Pan Tomasz Ożga odpowiedział, że jest to droga gminna. 

Pan Przewodniczący oznajmił, że jeżeli skrzynka światłowodowa postawiona jest na 

terenie prywatnej posiadłości to należy wystąpić do firmy i naliczyć im odpłatność. Jeżeli 

chodzi o poprawienie połamanych dróg w miejscowości Czołki zgłoszenie zostało dokonane 

04.04.2022 r. Kierownik budowy miał się kontaktować z Panem Adamem Mazurkiem. 
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Koordynatorem prac światłowodowych jest Maciej Kowalski i do niego należy zgłaszać 

wszelkie uwagi. 

Pan Lech Brzozowski odniósł się do tematu przydomowych oczyszczalni ścieków, 

zaznaczył, że Rada musi zastanowić się czy jest sens ich dofinansowywania. Wtrącił, że są to 

szamba odpływowe. Radny zaproponował dyskusję na temat sensowności budowy 

oczyszczalni. Wtrącił, że od większych miejscowości można zacząć budować kanalizację.  

Pan Wójt odpowiedział, że wodociąg jest planowany od m. Stabrów do m. Horyszowa 

Polskiego. A co do przydomowych oczyszczalni ścieków to jest decyzja Rady Gminy. 

 Pan Antonii Gazda zapytał o wytyczenie dróg w m. Janówka i m. Kolonia Sitno? 

 Pan Wójt odpowiedział, że należy poczekać do żniw, żeby nie zniszczyć upraw 

rolnikom. 

 Pan Przewodniczący poprosił o uruchomienie przetargu na fotowoltaikę i realizację II 

projektu dla osób które się dopisały, złożyły wnioski w terminie późniejszym. Dodał, że w 

jednej miejscowości jest pewien sołtys, co oskarża Radę Gminy i Wójta, że marnują i 

okradają mieszkańców z pieniędzy. On się z tym nie zgadza i prosi, żeby wobec tego sołtysa 

zostały wyciągnięte konsekwencje. Nie, życzy sobie żeby Rada była w ten sposób 

szykanowana na terenie naszej gminy. Jeśli chodzi o podwyżki np.: za odpady komunalne to z 

bólem podnosi rękę głosując za takimi stawkami, ale Rada nie ma wyjścia, nie może inaczej. 

Ten sam sołtys wnioskuje o to żeby mu kadencje podnieść do 5 lat, ja uważam, że raczej 

należałoby skrócić do 2 lat dla niektórych sołtysów. To jest niewyobrażalne, żeby taka 

sytuacja miała miejsce na terenie naszej gminy.  

Pan Wójt odpowiedział, że nie wie z kim ma rozmawiać.  

Pan Przewodniczący odpowiedział, że chodzi o miejscowość Czołki Pana Janusza 

Mazurka. Dodał, że sytuacja powtarza się na zebraniach z mieszkańcami i nie tylko, nie jest 

to do zaakceptowania. 

Pan Adam Mazurek dodał, że na samym początku wspomniany sołtys chodził i mówił, 

że w Radzie są sami złodzieje teraz informuje, że Rada okrada mieszkańców. Zacytował, że: 

„Wójt i Rada okrada mieszkańców bo za drogie są śmieci i to jest okradanie mieszkańców.” 

Nie wie czym się sugeruje. Przypuszcza, że jego zachowanie spowodowane jest przegranymi 

wyborami na Radnego, obniżeniem prowizji z 15% na 8 % dla sołtysów. Część mieszkańców 

otrzymuje nakazy płatnicze, innym ich nie dostarcza na Wójta miejscu rozwiązałby umowę 

jako Inkasenta i zostanie mu tylko możliwość bycia sołtysem. 

Pan Wójt dodał, że to Rada Gminy wyznacza inkasentów. 

Pan Przewodniczący poinformował, że do wyborów jest jeszcze  ok. pół roku. 

Ponowił prośbę o zdyscyplinowanie sołtysa.  

Pisma, które trafiły do Rady Gminy: 

1. Pismo ze Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Gminy Sitno i Okolic C.L. w sprawie 

współfinansowania zakupu kotła w Szkole Podstawowej w Kolonii Sitno. 

2. Pismo z Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie dot. przekazania dotacji podmiotowej na 

zakup energii elektrycznej, finansowanie zadań kulturalnych. 

3. Raport o Stanie Gminy Sitno za 2021– poprosił o zapoznanie. 

Poprosił Komisje o zapoznanie z powyższymi pismami jak i Raportem o stanie Gminy 

Sitno za 2021 r. 
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Ad.8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XLII Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

Przewodniczący Rady Gminy  

/-/ Władysław Wydmański 


